

## SPIS TREŚCI

### Architektura i urbanistyka

	Str.
1. Teresa BARDZIŃSKA-BONENBERG - Problemy modernizacji rejonów urbanistycznych na zainwestowanych terenach miejskich .....	7
2. J. Tadeusz GAWŁOWSKI, Ryszard SZEWCIK - Problemy modyfikacji projektowania architektonicznego .....	15
3. Mieczysław KRÓL - Próba koncepcji przebudowy zabudowy śródmiejskiej .....	29
4. Franciszek MAURER, Maria NOWOSAD - Potrzeba ochrony architektury drugiej połowy XIX i początku XX wieku w świetle najnowszych tendencji .....	37
5. Andrzej Maciej NIEZABITOWSKI - O czynnikach determinujących uformowania krzywopowierzchniowe w awangardowej architekturze XX w..	51

## СОДЕРЖАНИЕ

### Архитектура и Градостроение

	Стр.
1. Тереса БАРДЗИНЬСКА-БОНЕНБЕРГ - Проблемы модернизации городских районов .....	7
2. И. Тадеуш ГАВЛОВСКИ, Рышард ШЕВЧИК - Проблемы модификации архитектурного проектирования .....	15
3. Мечислав КРУЛЬ - Концепция реконструкции старой сплошной застройки в центре города .....	29
4. Францишек МАУРЕР, Мария НОВОСАД - Необходимость сохранения памятников архитектуры второй половины XIX века и начала XX века согласно современным тенденциям .....	37
5. Анджей НЕЗАБИТОВСКИ - О тенденции к кривоповерхностным формам в авангардной архитектуре XX века .....	51

CONTENTS

	Page
1. Teresa BARDZIŃSKA-BONENBERG - The problem of rehabilitation of the urban unites .....	7
2. J. Tadeusz GAWŁOWSKI, Ryszard SZEWCZYK - Problems of modification of architectural designing .....	15
3. Mieczysław KRÓL - A proposed concept of rebuilding old blocks of building in central areas of towns .....	29
4. Franciszek MAURER, Maria NOWOSAD - The necessity of protecting architecture of the second half of the XIXth and the beginning of the XXth centuries .....	37
5. Andrzej NIEZABITOWSKI - About the tendency to warped surface formations in XX-th century vanguard architecture .....	51